
 

 

Protokół nr 24/2016 

 

  

 

z XXIV zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 18 października 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 238. Obecnych podczas głosowania 11 radnych: 

Głosów „za” – 11 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 239. Obecnych podczas głosowania 11 radnych: 

Głosów „za” – 11 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 240. Obecnych podczas głosowania 11 radnych: 

Głosów „za” – 11 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 241. Obecnych podczas głosowania 11 radnych: 

Głosów „za” – 11 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

  

Studentka Uniwersytetu Pedagogicznego p.Patrycja Cygan rozdała radnym ankiety z prośbą o ich wypełnienie. 

 

Mieszkanka p.Alina Magońska poprosiła o udzielenie odpowiedzi dot. ul.Promienistych, poruszyła sprawę dot. 

dostawienia ławek przy skwerku ul.Dobrego Pasterza, poprosiła o zamalowanie napisów, które pojawiły się na osiedlu 

przy ul.Dobrego Pasterza. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Franciszek Kasznik, radny p.Stanisław Skrzyński, przew. p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz powiedziała, że odpowiedź na pismo dot. ul.Promienistych zostanie 

opublikowana na stronie internetowej. 

 

 



Ad.3 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2017   – druk nr 236.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXIV/212/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz i radny p.Mateusz Drożdż przedstawili i omówili projekt uchwały Zarządu w 

sprawie nazwy Park Zaczarowanej Dorożki  – druk nr 237. P. Mateusz Drożdż zgłosił autopoprawkę dot. w 

uzasadnieniu w miejsce „setną” wpisuje się „110-tą”. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?    

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Majak, radny p.Franciszek Kasznik, radny p.Rafał Miś, radna p.Agnieszka 

Jasiówka, radny p.Łukasz Wantuch. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką. Obecnych 

podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 2 

Uchwała nr XXIV/213/2016 została przyjęta. 

 

Ad.5 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie   opinii do wniosku  objętego pismem  GS-01.6840.1.6.2016.ML 

z dnia  22.09.2016r – druk nr 238. Wprowadził autopoprawki: w §1 „UMK” wpisuje się po słowie „Skarbu Miasta”, 

skreśla się „w sprawie” wpisuje się „dot.” 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXIV/214/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.6 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie os. Prądnik 

Czerwony w okresie dnia Wszystkich Świętych  – druk nr 239.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXIV/215/2016 została przyjęta. 

  



 

Ad.7 

Radny p.Stanisław Skrzyński p.Paweł Wojcik przedstawili i omówili projekt uchwały Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie zwiększenia częstotliwości i wydłużenia czasu 

kursowania linii autobusowej 128 – druk nr 240.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

W dyskusji wzięłi udział: radny p.Paweł Wójcik, radna p.Wanda Zasada, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny 

p.Mateusz Drożdż. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXIV/216/2016 została przyjęta. 

  

 

Ad.8 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie  przebudowy ul. 

Włodkowica w Krakowie według koncepcji z sierpnia 2014r.  oraz zgodnie z decyzją AU-

02.2.6730.2.1421.2014.WWY Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 23.02.2015 r.  – druk nr 241. Przewodnicząca 

p.Aniela Pazurkiewicz zgłosiła autopoprawki:   
1. „W tytule uchwały zmienia się nr decyzji na „AU-2/6730.2/326/2015” 

2. §1 przyjmuje brzmienie: „Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o przyspieszenie realizacji przebudowy ul. Włodkowica w 

Krakowie zgodnie z decyzją nr AU-2/6730.2/326/2015 dnia 23.02.2015r. oraz koncepcją Biura Projektów Budowlanych z sierpnia 2014 

r.”. 

3. §2 przyjmuje brzmienie „Uzasadnienie stanowi integralną część uchwały” 

4. Skreśla się §3 

5. §4 staje się §3 

6. Wprowadza się następujące uzasadnienie: 

„Ulica Włodkowica ze względu na jej stan wymaga pilnego remontu. Przebudowa ul.Włodkowica została zawnioskowana do Budżetu Miasta 

Krakowa na 2017 i do WPF – WPI na kolejne lata. Rada Dzielnicy III Prądnik Czerwony zwraca się do Pana Prezydenta o przyspieszenie 

realizacji tego zadania, tak aby możliwa była jego realizacja w latach 2017 - 2018.W decyzji ustalono warunki  przebudowy, które mają 

polegać na przebudowie jezdni, budowie chodników, budowie miejsc postojowych, przebudowie odwodnienia, oświetlenia i kolidującego 

uzbrojenia, a także przebudowie zjazdu z działki nr 202/57 obr. 4 Śródmieście na działkę nr 262/68 obr. 4 Śródmieście przy ul.Włodkowica w 

Krakowie. Rada Dzielnicy wnioskuje o przyspieszenie prac z uwagi na zawartą w ekspertyzie geologiczną gruntu informację, że nośność 

istniejącej nawierzchni jest niedostateczna, co można rozumieć jako zagrożenie powstania zapadliska w jezdni, skutki niekontrolowanego 

osiadania i deformacji elementów pasa drogowego mogą być katastrofalne. Wspomniana ekspertyza wskazuje na liczne uszkodzenia ulicy 

wywołane osiadaniem, a istniejące w pobliżu obiekty budowlane wykazują uszkodzenia świadczące o złej współpracy z podłożem. Wykonane 

badania gruntu wskazują bezspornie na wysoki stopień rozkładu torfu w gruncie, co w efekcie prowadzi do jego osiadania pod względem 

geotechnicznym grunty są nie nośne co powoduje ich niekontrolowaną pracę. „Na tego typu gruntach podczas ruchu pojazdów powstają 

dodatkowo ugięcia i odkształcenia znacznie większe niż na gruntach mineralnych – nośnych. Proces deformacji ma charakter dynamiczny, co 

w efekcie prowadzi do stałego uszkodzenia nawierzchni drogowej”. Z dokumentacji opracowanej przez ZIKiT oraz z zawartej w niej 

ekspertyzy geologicznej gruntu wynika, że bezpieczeństwo ruchu pojazdów i osób jest zagrożone i generalny remont ulicy jest konieczny. 

7. Skreśla się załącznik do projektu uchwały”. 

 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?    

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Rafał Miś, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Daniel 

Wiśniowski, radny p.Jacek Wojs,  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Zarządu wraz z autopoprawką. 

Obecnych podczas głosowania 17 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XXIV/217/2016 została przyjęta. 

 

 



 

Ad.9 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  

 

Ad.12 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 22 listopada 2016r.                              

o godz. 18.00.    

 

Radny p.Rafał Miś poinformował, że przygotuje projekt uchwały wraz z radnym p.Piotrem Majakiem dot. wiaty 

przystankowej przy ul.Brogi, poruszył sprawę dot. remontu hali PRĄDNICZANKI. 

 

Radna p.Agnieszka Jasiówka poruszyła sprawę procedur wyłaniania firm, osób fizycznych w ZEO. 

 

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 19.50. 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

  

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


